
Protokół Nr XXVIII/21 
 

z obrad XXVIII sesji Rady Miasta Siemiatycze, 
która odbyła się w sali Siemiatyckiego Ośrodka Kultury 

w dniu 26 maja 2021 roku 
 

Obrady XXVIII sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 13:30, 
zakończyły zaś o godzinie 14:00.  

 

W obradach XXVIII sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 14, według załączonej do 
protokołu listy obecności (Załącznik Nr 1). 

Radni obecni na XXVIII sesji: 

1. Witold Berski 
2. Marek Bogucki 
3. Melania Grygoruk 
4. Tomasz Jakowiuk 
5. Katarzyna Jarocka 
6. Antoni Kosieradzki  
7. Igor Mironkiewicz 
8. Katarzyna Nayda 
9. Paweł Onieszczuk 
10. Jerzy Roszczenko 
11. Łukasz Rybałtowski 
12. Igor Śnieżko 
13. Marcin Usakiewicz 
14. Agnieszka Monika Zalewska 

Radni nieobecni na XXVIII sesji: 

1. Jerzy Korowicki 
 
W obradach XXVIII sesji Rady Miasta Siemiatycze uczestniczyli także: 

1) Piotr Siniakowicz – Burmistrz Miasta Siemiatycze 
2) Henryk Czmut – Zastępca Burmistrza Miasta 
3) Elżbieta Rakszawa - Sekretarz Miasta 
4) Elżbieta Boguszewska – Skarbnik Miasta 

 

Do punktu 1 – otwarcie obrad. 

Obrady XXVIII sesji Rady Miasta Siemiatycze w dniu 26 maja 2021 r. otworzyła 
Przewodnicząca Rady Miasta – Agnieszka Zalewska, poprosiła wszystkich o powstanie i 
odsłuchanie hejnału Miasta. Przewodnicząca na wstępie powitała wszystkich obecnych na 
XXVIII sesję Rady Miasta. Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi 
kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Przewodnicząca Rady dodała, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk, nagrania udostępniane są w Biuletynie Informacji Publicznej 
oraz na stronie internetowej Urzędu Miasta Siemiatycze.  



Do punktu 2 – przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zaproszeniem 
na sesję i będzie prowadzona będzie zgodnie z przesłanym porządkiem obrad: 

1) otwarcie obrad, 
2) przedstawienie porządku obrad, 
3) przyjęcie protokołu z obrad XXVII sesji Rady Miasta, 
4) podjęcie uchwały w sprawie określenia dopłaty do ceny za zbiorowe odprowadzenie 
ścieków w mieście Siemiatycze, 

5) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok, 
6) wolne wnioski, 
7) zakończenie obrad. 

Do punktu 3 – przyjęcie protokołu z obrad  XXVII sesji Rady Miasta. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z XXVII sesji Rady Miasta wyłożony są 
na stoliku protokolanta i jeżeli do końca obrad nie wpłynął do niego uwagi uzna się go za 
przyjęty.  

Do punktu 4 – podjęcie uchwały w sprawie określenia dopłaty do ceny za zbiorowe 
odprowadzenie ścieków w mieście Siemiatycze. 
 

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Burmistrza  o omówienie uchwały. 

- Pan Burmistrz powiedział, że już chyba od prawie 10 lat Rada Miasta dofinansowuje 
mieszkańcom miasta opłatę za wodę i nieczystości, aby mieszkańcy jak najmniej odczuwali 
podwyżki. W tym roku przyszedł czas, żeby podjąć taką uchwałę. W związku z tym, iż jest 
nowa taryfy na wodę, trzeba też podjąć uchwałę o dopłatach.  

- Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego powiedział, że do tej pory obowiązywały dwie 
dopłaty, do wody i do ścieków. Suma dotychczasowych dopłat wynosiła 85 gr, w tej chwili w 
związku z tym, iż wzrost cen za wodę jest minimalny (2 gr), w uzgodnieniu z Panem 
Burmistrzem myślimy, że warto scedować dopłatę na ścieki, których cena wzrosła. Wzrost 
cen ścieków spowodowany jest miedzy innymi wzrostem cen prądu, czy płac. Kilka tygodni 
temu Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie Wieloletniego Planu Rozwoju Infrastruktury 
Wodociągowej, w którym zostało zaplanowane wiele zadań inwestycyjnych. Pojawiają się też 
nowe wnioski od mieszkańców. Miasto się rozrasta i trzeba zapewniać infrastrukturę 
mieszkańcom. Prezes PK dodał, że proponowana jest dopłata do ścieków na poziomie 1 zł. 
Jest to też kierunek do zachęcania mieszkańców do podłączania się do sieci kanalizacyjnej. 
Obecnie 1m³ ścieków w kanalizacji będzie kosztował 6 zł, natomiast przy odbiorze wozem 
asenizacyjnym to dwadzieścia kilka złotych, a nawet 30 zł. Nowa taryfa będzie obowiązywała 
od 1 czerwca. Uchwał o dopłatach obowiązywała do 26 maja, czyli do dzisiaj. Jeśli na 
dzisiejszej sesji zostanie podjęta uchwala o dopłatach, to nie będzie żadnej przerwy w 
dopłatach.  

- Burmistrz powiedział, że w związku ze wzrostem cen za prąd, musi też nastąpić wzrost ceny 
za wodę. Burmistrz zapytał Prezesa na jakim poziomie nastąpił wzrost opłat za energię? 

- Prezes PK powiedział, że przy podobnym zużyciu ok. 600 tysięcy rocznie więcej. Prezes 
dodał, ze ceny energii kontraktowane są na rok kolejny, na ten rok jest zakontraktowana cena 
na poziomie 295 zł, w chwili obecnej gdybyśmy chcieli zakontraktować cenę na przyszły rok, 



to byłaby ona na poziomie 410 zł. Został poczynione starania, aby cena prądu nie była, aż tak 
odczuwalna i planowana jest modernizacja systemu napowietrzania ścieków (zostało też ujęte 
w Wieloletnim Planie), co pozwoli zaoszczędzić 1/3 energii elektrycznej zużywanej w 
Przedsiębiorstwie Komunalnym. W Oczyszczalni tej energii zużywanej jest najwięcej, ścieki 
są napowietrzane aeratorami, każdy ma zapotrzebowanie 30 KW, a tych aeratorów jest 6 i 
pracują 7 dni w tygodni po 24 godziny. Zdarzają się sytuacje, kiedy ścieków jest mniej 
(zakład przetwórstwa owocowo-warzywnego dostarcza tych ścieków mniej) i wtedy zostaje 
wyłączony jeden ciąg technologiczny. Koszt inwestycji w związku z modernizacją systemu 
napowietrzania wyniesie ok. 1 mln, a inwestycja zwróci się gdzieś po 3 latach. 

- Radny Igor Śnieżko poruszył temat dofinansowania do ścieków, powiedział, że chodziło o 
to żeby nakłonić mieszkańców do podłączenia się do kolektorów jednak z tym było różnie. 
Radny zaproponował, żeby na przyszłość zastanowić się nad rezygnacją z dopłaty, a 
pieniądze lepiej spożytkować. Mamy do realizacji dużo zadań, ścieżki pieszo – rowerowe, 
drogi, a budżet nie jest z gumy.  

Radny zwrócił się do Prezesa Przedsiębiorstwa Komunalnego proponując zainwestowanie w 
fotowoltaikę, jak zostało to zrobione na budynkach użyteczności publicznej w mieście. Prąd 
jest coraz droższy i trzeba pomyśleć o tej „zielonej energii”.  

- Prezes PK powiedział, że Przedsiębiorstwo obecnie jest na etapie modernizacji dwóch 
kotłowni, gdzie piece węglowe wymienia się na gazowe. W tym projekcie przewidziany jest 
też montaż paneli fotowoltaicznych na dachu kotłowni na potrzeby własne. Prezes dodał, że 
na oczyszczalni jest biogazownia, która w 42% pokrywa zapotrzebowanie na energie 
elektryczną. Zmodernizowanie systemu napowietrzania dodatkowo pokryje energię 
elektryczną do 80-85%. Planowana jest tez instalacja fotowoltaiczna na ok. 50KW i wówczas 
myślę, że mniej więcej wyszlibyśmy na zero. Prezes dodał, że z odnawialnych źródeł energii 
jest mała elektrownia   wodna na ujęciu wody, która zasilą ujęcie wody oraz instalację 
fotowoltaiczną. W pierwszej kolejności planowana jest modernizacja napowietrzania, a w 
kolejnym roku postawienie instalacji fotowoltaicznej na oczyszczalni.  

 

Radni pytań nie zgłosili. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie określenia 
dopłaty do ceny za zbiorowe odprowadzenie ścieków w mieście Siemiatycze, Przewodnicząca 
Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od 
głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 



6 Korowicki Jerzy nieobecny 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 14 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVIII/187/21 –Załącznik Nr 2 

 
 
Do punktu 5 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o omówienie zmian.. 

- Pani Skarbnik powiedziała, że zmiany w budżecie dotyczą głównie otrzymanej dotacji oraz 
przesunięć w wykazie zadań inwestycyjnych. Zwiększenia w planie dochodów, kwota 
113 156,40 zł dotyczy: 

1) kwota 1196,40 zł - otrzymane od Wojewody Podlaskiego środki na transport osób 
mających trudności w samodzielnym dotarciu do punktów szczepień przeciwko wirusowi 
SARS - CoV-2 oraz wynagrodzenie koordynatora szczepień, zgodnie ze złożonym wnioskiem 
o refundację za miesiąc IV 2021 r.; 

2) kwota 12 120 zł - otrzymane od Wojewody Podlaskiego środki na dopłatę do czynszu 
najemcom, finansowanego z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19, zgodnie ze złożonym 
wnioskiem; 

3) kwota 99 840 zł - otrzymana dotacja celowa na zadania własne z przeznaczeniem na 
dofinansowanie realizacji zadań opieki nad dziećmi do lat 3 wg resortowego programu 
"Maluch +", zgodnie z decyzją Wojewody. 

Zwiększenie w planie wydatków o kwotę 270 156,40 zł., w tym: 

1) kwota 27 000 zł - wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa i 
montaż klimatyzacji”; 

2) kwota 5 000 zł - przesunięcie w planie wydatków w Przedszkolu Nr 1 – wniosek Dyrektora 
jednostki; 



3) kwota 1 196,40 zł - przeznaczenie wydatków zgodnie z założeniami ustawy o 
szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 
COVID - 19; 

4) kwota 12 120 zł - przeznaczenie otrzymanych środków na dopłaty do czynszu najemcom; 

5) kwota 125 000 zł - zwiększenie wydatków na zadanie inwestycyjne pn. „Utworzenie 
nowych miejsc w Żłobku Nr 2"; 

6) kwota 10 000 zł - zwiększenie wydatków na odprowadzanie opłat za odprowadzanie wód 
opadowych, opłaty przekazywane do Wód Polskich; 

7) kwota 89 840 zł -zwiększenie planu wydatków na energię elektryczną i dopłaty do ścieków 
mieszkańcom miasta. 

3. Zmniejszenie w planie wydatków o kwotę 157 000 zł., w tym: 

1) 152 000 zł - zmniejszenie planu wydatków na zadanie inwestycyjne pn. „Budowa ścieżki 
pieszo - rowerowej nad zalewem", z przeznaczeniem na inne wydatki majątkowe; 

2) 5 000 zł - przesunięcie w planie wydatków w Przedszkolu Nr 1 – wniosek Dyrektora 
jednostki. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian w 
budżecie miasta na 2021 rok, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy 
są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku 
na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy nieobecny 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 



13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 14 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVIII/188/21 –Załącznik Nr 3 

 

Do punktu 6 – wolne wnioski. 

- Radny Onieszczuk zapytał o plany na  okres wakacyjny, czy będzie coś się działo na plaży, 
czy jest obsada ratowników, kiedy zostanie otwarty basen, na kiedy planowane są prace 
modernizacyjne na basenie, czy miasto jest gotowe na sezon turystyczny? 

- Pan Burmistrz odpowiedział, że został już ustalony kalendarz imprez i w najbliższym czasie 
zostanie podany do publicznej wiadomości. Burmistrz dodał, że wyszło ponad 100 
mniejszych imprez, bo na razie ciężko jest planować duże masowe imprezy. Na plaży 
planowane jest kino plenerowe, planowany jest też jazz na plaży. Jedną taką fajną 
niespodzianką będzie zjeżdżalnia wodna na ulicy Słowackiego w dół, miałaby ona około 200 
metrów. Jeżeli będzie dobrze to w tym roku planowane jest również otwarcie amfiteatru 
(oddany do użytku będzie w przyszłym roku). 

Jeśli chodzi o basen, to najprawdopodobniej otwarcie nastąpi 29 maja, na dzień dzisiejszy 
odbywają się zajęcia (nauka pływania) dla dzieci i młodzieży do 18 roku życia, dla grup 
zorganizowanych. Jeśli chodzi o ratowników to mamy o tyle dobrą sytuację, że na basenie 
zatrudnionych jest 9 ratowników, których można no okres wakacji przesunąć na plażę. Basen 
będzie wyłączony z użytkowania na jeden miesiąc, planowany był sierpień, ale będzie chyba 
lipiec. 

-Radny Igor Mironkiewicz poruszył temat śmieci, powiedział, że gmina Mielnik podjęła 
uchwałę odnośnie ryczałtowego obciążenia właścicieli nieruchomości opłatami za śmieci, 
chodzi o nieruchomości, które nie są zamieszkałe na stałe przez mieszkańców, a jedynie w 
okresie wakacji. 

Radny zapytał, czy nie byłoby zasadne podjęcie takiej uchwały również u nas, ponieważ też 
mamy takie nieruchomości. 

- Pan Burmistrz odpowiedział, że gmina Mielnik ma ok. 2,5 tys. mieszkańców, a w dużej 
mierze jest zamieszkiwana przez turystów. U nas nie ma takiej sytuacji, jest trochę osób 
przebywających za granicą. Zaczyna być u nas wdrażana aplikacja, która wyłapuje zużycie 
wody, jeśli ktoś zużywa wodę to znaczy, że mieszka. Jeśli ta aplikacja zda egzamin to 
problem będziemy mieli rozwiązany. Teraz też była sytuacja, że większość dzieci i 
studentów, nie wyjeżdżała do innych miast ponieważ mieli naukę zdalną, natomiast rodzice 
pamiętali, żeby wykreślić dzieci ze śmieci jak wyjeżdżały, natomiast jak wróciły, to już nie 
były zgłaszane do śmieci. Burmistrz dodał, że jeśli aplikacja nie zda egzaminu to można 
będzie się zastanowić nad taką uchwałą.  

- Wiceprzewodniczący Rady zapytał o to ile jeszcze czasu na hali będzie punkt szczepień, 
dodał, że był to bardzo dobry pomysł, Pan Burmistrz bardzo fajnie nas zaprezentował i 
zachęcał do szczepień. Bardzo dużo osób z tego punktu skorzystało i nie tylko nasi 



mieszkańcy. Kolejną akcją była akcja z maseczkami na początku pandemii, gdzie 
Siemiatycze, jako jedno z pierwszych miast rozdawało swoim mieszkańcom maseczki. 
Wiceprzewodniczący powiedział, ze już coraz mniej osób się szczepi i jest już dużo innych 
punktów szczepień.  

- Burmistrz odpowiedział, że najprawdopodobniej do końca czerwca, przynajmniej są takie 
wstępne ustalenia. Pierwsza dawka już się zakończyła, teraz trzeba dokończyć szczepienie 
drugą dawką. Nie ma już teraz tylu chętnych, a po drugie jest duży dostęp do szczepionek w 
innych punktach. 

Burmistrz dodał, że za akcję „chcesz maseczkę, wywieś wstążeczkę” otrzymaliśmy od 
Dziennika Gazeta Prawna – Perły Samorządu ze współpracy i kontaktu z mieszkańcami 
otrzymaliśmy wzorową nagrodę, z czego jesteśmy dumni. Nie jest to nagroda sponsorowana.  

Do punktu 7 - zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Rady Miasta w dniu 26 maja 2021 r. 
Przewodnicząca Rady zamknęła obrady o godz. 14:00. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Miasta 

Monika Mazur      Agnieszka Monika Zalewska 


